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Z A P I S N I K 

 
14. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 6. februarja 2025, 
ob 16.30, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana. 

 
 

PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan 
Podpredsedniki: Martin Šolar, Roman Ponebšek, Jožef Bobovnik  
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Aleš Drekonja, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo 
Zubin in Jakob Zupanc 
Predsedniki MDO PD: Rastko Vrečko (MDO PD Podravja), Andreja Senica (MDO PD Koroške), Štefan 
Kozak (MDO PD Pomurja), Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), 
Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest 
Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD 
Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje) 
Predstavniki nadzornega odbora PZS: Franc Ekar (predsednik Nadzornega odbora PZS), Valerija 
Vidmar (članica Nadzornega odbora PZS) 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Špela Mali (poslovna sekretarka 
PZS), Manca Ogrin (predstavnica za odnose z javnostmi PZS) 
Drugi: Miro Eržen (vodja projektne pisarne), Marko Pogačar (član izvršnega odbora Komisije za 
športno plezanje) 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan in predstavil predlagan dnevni 
red. Prisotnih je bilo 22 članov z glasovalno pravico, to je 91,7%.  
K razpravi pod 14. točko so se najavili Marija Kuhar, Rastko Vrečko ter Damjan Debevec. 
 
SKLEP 1/6-2-2025: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 14. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 13. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2025  
4. Informacija o članarini PZS 2024  
5. Predlog podelitve Certifikatov Okolju in Družini prijazne koče  
6. Informacija o društvenih posvetih  
7. Spremembe Statuta PZS  
8. Ribniška koča na Pohorju  
9. Pobuda KŠP za spremembo sistematizacije delovnih mest  
10. Pravilnik Komisije za planinske poti  
11. Spremembe v Katastru planinskih poti 
12. Informacija o delovanju komisij PZS  
13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
14. Razno  
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Dnevni red se je spremenil – na željo Aleša Pirca se je 9. točka dnevnega reda obravnavala po 2. točki 
dnevnega reda.  
 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 13. seje UO PZS 
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni bilo pripomb. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 2/6-2-2025: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 13. seje upravnega odbora, z dne 21. 11. 
2024.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti od pretekle seje Upravnega odbora: 
• Svečana podelitev najvišjih priznanj PZS v Novem mestu 
• Antonu Jesenku plaketa Državnega sveta RS najzaslužnejšim prostovoljcem za leto 2024 
• Alpinistično-plezalni večer - podelitev priznanj najuspešnejšim v letu 2024  
• Lojze Golob – priznanje za življenjsko delo v alpinizmu 
• Manca Smrekar – prejemnica Bloudkove plakete 
• Novinarska konferenca pred zimsko sezono 
• Posvet Gore in Varnost 
• Zbor VK 
• Slovenski knjižni sejem 
• Nove edicije Planinske založbe: 

- Iskri se beseda 
- Moderne večraztežajne smeri – dopolnjena izdaja 
- Mojstraniške veverice 
- Osnove plezanja - plezani priročnik  

• Brati Gore 
• Projekt Z Mladinskim delom proti prekarnosti 
• Zaključek projekta Erasmus +»Eating Disorders in Sport – Opening Coaches’ Eyes« 
• Sezona tekmovalnega turnega smučanja  
• Sezona tekmovalnega lednega plezanja 
• Sprememba pogojev za kategorizacijo športnikov (predvsem pri turnem smučanju bistveno 

zahtevnejši pogoji, kar bo ob trenutnih rezultatih pripeljalo do izgube statusa kategoriziranih 
športnikov mednarodnega razreda in s tem financiranja panoge 

• Gorniške vasi – sprejem Baške grape 
• Zaključek članarine 2024 
• E-izkaznica 
• Podelitev organizacije tekme Svetovnega pokala v športnem plezanju v Kopru za naslednja 4 leta 
• Planinski vestnik v e-obliki promocijsko na voljo do konca februarja 
• Začetek praznovanja 130 letnice Planinskega vestnika 
• Državno tekmovanje Mladina in Gore v Pirničah 
• Sodelovanje na sejmu Alpe Adria 
• Kadrovske zadeve:  

- Upokojitev Tomo Česen. 
- Z marcem preneha zaposlitev Veroniki Susman (zaposlitev v domačem podjetju).  
- Urša Mali ostaja na bolniški odsotnosti. 
- Za področje športnega plezanja nova sodelavka Dragica Boldin Česen. 
- Razpis za nadomestitev Veronike Susman je v sklepni fazi. 
- V začetku marca se s porodniške vrne Barbara Kelher. 

• Razpis za zbiranje kandidatur za člane volilne komisije PZS za mandat 2025-2029 
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Razprava: Jože Rovan je razpravo začel z neodobravanjem nove kategorizacije športnih panog. Menil 
je, da so kriteriji neprimerni predvsem zato, ker je pri kategorizaciji upoštevan predvsem kriterij 
svetovne razširjenosti panog, ne upošteva pa se tradicije slovenskih športnih panog. Tako je npr. v 
prvi kategoriji golf,  športno plezanje, pri katerem je Slovenija v svetovnem vrhu, pa je padlo v 4. 
kategorijo. To ima seveda hude finančne posledice, zaradi česar smo že protestirali pri OKS. 
Bojan Rotovnik je pohvalil izvedbo podelitve priznanj najboljšim slovenskim športnikom, a izrazil 
nezadovoljstvo zaradi slabe obiskanosti s strani članov Upravnega odbora PZS.  
 
Ad. 9. Pobuda KŠP za za spremembo sistematizacije delovnih mest 
Aleš Pirc je predstavil predlog za izboljšanje organiziranosti Komisije za športno plezanje, in sicer idejo 
o zaposlitvi novega sodelavca z nazivom Sekretar oz. direktor Komisije za športno plezanje. Predstavil 
je njegove odgovornosti in naloge, ki bodo v večjem delu obsegale komunikacijo z vsemi prostovoljci 
in strokovnim kadrom ter organizacijo dela v sklopu KŠP. Ena ključnih nalog bo tudi pridobivanje 
novih finančnih sredstev (sponzorjev). Povedal je, da bo delovno mesto pokrito iz sredstev KŠP.  
V razpravi so sodelovali Bojan Rotovnik, Marija Kuhar, Damjan Debevec, Manja Rajh in Jurček 
Nowakk. Vsi so se z idejo strinjali.  
 
SKLEP 3/6-2-2025: Upravni odbor PZS se strinja s potrebo po okrepitvi področja športnega plezanja 
in pooblašča KŠP in Predsedstvo PZS za pripravo predloga spremembe Sistematizacije delovnih 
mest, ki jo UO PZS obravnava na naslednji seji. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad. 3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2025 

Damjan Omerzu je povzel glavne točke podrobnega finančnega načrta PZS in povedal, da še vedno 
ostaja nekaj neznank, predvsem kar se tiče javnih sredstev, ki so v fazi usklajevanja. Povedal je tudi, 
da bo vezano na končno poročilo iz leta 2024 potreben rebalans. Le to bo predstavljeno na naslednji 
seji Upravnega odbora PZS.   
 
Razprava: Marija Kuhar je naslovila problematiko, ki jo v MDO PD Primorske vidijo pri izvedbi 
tekmovanja Mladina in gore. Predlagala je, naj se letos nekje najdejo sredstva, ki bi krila celotne 
stroške organizacije tekmovanja in posledično ne bi bilo potrebe po plačilu kotizacije. Predlagala je 
tudi, da se prenovi sistem, da bodo tekmovanja bolj učinkovita (reševanje na računalnikih) ter da bi 
bilo dobro, da se sredstva oz. nagrade uskladijo z inflacijo. Zanimalo jo je tudi, kje so sredstva, ki so 
bila lansko leto v presežku in zakaj le teh ne bi mogli porabiti za organizacijo tekmovanja. Postavila je 
še vprašanje, kako se gospodari s sredstvi v skladu planinskih koč in če so le te vloge kje vidne. 
Damjan Omerzu je odgovoril, da je bila kotizacija edina rešitev, da tekmovanje ohranimo. Glede 
presežka sredstev pa je odgovoril, da grejo v društveni sklad in predstavljajo rezervo za morebitne 
primanjkljaje v naslednjih letih.  
Manja Rajh je vprašala, kam grejo sredstva, ki na PZS ostanejo od članarine, P+O in S+Š? Damjan 
Omerzu je odgovoril, da grejo v skupni fond iz katerega se razporedijo na različne konce. Manja Rajh 
je bila mnenja, da bi bilo prav, da s temi sredstvi razpolaga Mladinska komisija, saj ima premalo 
sredstev za svojo dejavnost in razpise. Tudi planinska društva morajo svojemu mladinskemu odseku 
zagotoviti sredstva za delovanje najmanj v višini preostanka članarine mladih, ki ostane v planinskem 
društvu. 
Damjana Debevca je zanimalo, kam so zavedene hipoteke. Damjan Omerzu je odgovoril, da Planinska 
zveza Slovenije nima nobenih kreditov oz. hipotek, je le porok pri kreditih za obnovo koč, društva pa 
so nosilci le teh. V razpravi je sodeloval tudi Rastko Vrečko, ki je imel vprašanje glede kandidiranja za 
sredstva, ki bi jih znotraj MDO PD porabili za izvedbo akcij markacistov. Damjan Omerzu je odgovoril, 
da bodo MDO PD povabljeni k prijavi akcij, katerih stroški bodo kriti iz sredstev Ministrstva za 
gospodarstvo, turizem in šport.  Marija Kuhar je vprašala še, ali PZS lahko financira akcije markacistov 
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čez mejo (zamejska društva). Damjan je odgovoril da ne, saj so sredstva Republike Slovenije 
namenjena le za obnovo planinskih poti v Sloveniji. Jurček Nowakk je dal pobudo, da maile o skupnih 
akcijah dobivajo tudi vodje MDO PD, saj vedno zadnji izvejo za vse informacije. 
Za konec je Valerija Vidmar dala pobudo, da se vsebinsko in finančno poročilo združi, da bo bolj 
berljivo.  
 
SKLEP 4/6-2-2025: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2025. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 5/6-2-2025: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinskim načrtom komisij in na 
predlog odborov sprejema podrobni vsebinski program dela za leto 2025. Če sta podrobni vsebinski 
in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2025. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Informacija o članarini PZS 2024 

Jožef Bobovnik je predstavil podatke o članarini za leto 2024. Povedal je, da se trend včlanjevanja 
upočasnjuje in da bo glede tega treba ukrepati. Lani je bilo v PZS včlanjenih 63.931 članov v 301 
društvu. V primerjavi z letom 2023 je bilo lani včlanjenih 431 članov več. Največja razlika je vidna 
pri članarini A, pri kateri je bilo plačanih 329 članarin več, pri B jih je bilo v primerjavi z letom 2023 
804 manj, število prodanih članarin P+O je naraslo za 613, št. prodanih članarin S+Š pa je padlo za 
37. V primerjavi z letom 2023 je bilo lani prodanih 195 več pridruženih članarin. Kot zanimivost je 
povedal tudi, da je bilo pod okriljem Češko-slovaškega planinskega društva v PZS včlanjenih 3239 
članov, preko slovaškega planinskega društva pa 1081 članov. 
Damjan Omerzu je povedal, da je do te seje članarino za leto 2025 plačalo okoli 34.000 članov.  
Razprava: Jakoba Zupanca je zanimalo,  kako je z odvajanjem sredstev od članarine v primeru, da 
se v društvu odločijo, da imajo člani starejši od 80 let članarino zastonj. 
Martin Šolar je povedal, da je odvajanje članarine obvezno in da mora društvo v vsakem primeru 
odvesti 60% zneska Planinski zvezi Slovenije.  
Marija Kuhar je vprašala, če mentorska društva naredijo kaj glede pomanjkanja članov v novo 
nastalih društvih. Podala je mnenje, da ni dovolj, če ima društvo oz. klub veliko internih članov, pač 
pa bi morali biti vsi člani PZS. Jožef Bobovnik je povedal, da mora imeti po določilih statuta klub 
vsaj 30 članov. Dodan je bil nov člen statuta, po katerem se bo lahko klube in društva, ki ne bodo 
dosegali pogojev, izbrisalo iz Planinske zveze Slovenije. Povedal je tudi, da upa, da bo KŠP začela te 
zadeve uravnavat. Jože Rovan se je strinjal, da bo v tej smeri potrebno najti rešitve.  
V razpravi je sodeloval tudi Igor Oprešnik. 
 
Ad. 5. Predlog podelitve Certifikatov Okolju in Družini prijazne koče 

Valentin Rezar je predstavil predloge za podaljšanje certifikatov Družini prijazna planinska koča ter 
Okolju prijazna planinska koča. Povedal je, da za noben certifikat ni bilo novih prijav. 
Razprava: Dušana Plesničarja je zanimalo, zakaj se Koči na Grohotu certifikat podaljša le za eno leto. 
Valentin Rezar je odgovoril, da zato, ker ne izpolnjujejo vseh pogojev. Jože Rovan je povedal, da je že 
nekaj let situacija taka, da se certifikati le podaljšujejo. Podal je mnenje, da bi morala Gospodarska 
komisija najti način, da društva motivira k izpolnjevanju zahtevanih pogojev.  
 
SKLEP 6/6-2-2025: Predlog sklepa: Upravni odbor PZS na predlog IO GK na podlagi 40. člena 
Pravilnika o planinskih kočah, bivakih in učnih središčih podaljšuje veljavnost certifikatov Družini 
prijazna planinska koča za obdobje 2025-2028 planinskim kočam: 

• Dom na Peci, PD Mežica 
• Dom na Šmohorju, PD Laško 
• Dom na Uršlji gori, PD Prevalje 
• Dom pod Storžičem, PD Tržič 
• Planinski dom Košenjak, PD Dravograd 



 
 

14. seja UO PZS   6. 2. 
2025  Stran 5 od 8 
 

• Planinski dom na Čreti, PD Vransko 
• Planinski dom v Gorah, PD Dol pri Hrastniku 
• Tumova koča na Slavniku, OPD Koper 

Predlog je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/6-2-2025: Upravni odbor PZS na predlog IO GK na podlagi 40. člena Pravilnika o planinskih 
kočah, bivakih in učnih središčih podaljšuje veljavnost certifikatov Okolju prijazna planinska koča 
za obdobje 2025-2028 planinskim kočam: 

• Dom dr. Klementa Juga v Lepeni, PD Nova Gorica 
• Dom na Menini planini, PD Gornji grad 
• Kamniška koča na Kamniškem sedlu, PD Kamnik 
• Koča na planini Razor, PD Tolmin 
• Planinski dom Košenjak, PD Dravograd 
• Planinski dom na Boču, PD Poljčane 
• Planinski dom na Čreti, PD Vransko 
• Planinsko učno središče Bavšica, PZS 

Predlog je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/6-2-2025: Upravni odbor PZS na predlog IO GK na podlagi 40. člena Pravilnika o planinskih 
kočah, bivakih in učnih središčih podaljšuje veljavnost certifikatov Okolju prijazna planinska koča 
za leto 2025 planinskim kočam: 

• Koča na Grohotu, PD Mežica 
Predlog je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Informacija o društvenih posvetih 
Jožef Bobovnik je povedal, da so se jesenski posveti prestavili na spomladanske, da bo lahko tam 
predstavljen čistopis sprememb Statuta. Predstavil je predlagane lokacije in teme, o katerih bo 
govora na spomladanskih posvetih. Predlagane teme so: 

- Predstavitev sprememb Statuta PZS 
- članska e-izkaznica  
- nova oblika smernih tabel, 
- sofinanciranje vzdrževanja planinski poti na osnovi podlage poti, 
- e - Planinski vestnik,  
- predstavitev izhodišč za strategijo planinskih koč 

Pozval je člane UO PZS, da podajo kak predlog za razpravo, ki bi ga vključili med teme posvetov. 
Razprave ni bilo. 
 
Ad. 7. Spremembe statuta PZS 
Jožef Bobovnik  je predstavil spremembe, ki so po zadnjem sestanku delovne skupine predvidene pri 
Statutu PZS. Najprej se je dotaknil 57. člena, pri katerem je bil podan predlog, da se Arbitraža 
spremeni v Disciplinsko komisijo. Povedal je, da se po ponovnem premisleku poimenovanje arbitraža 
zdi bolj smiselno. Naslednja sprememba je predvidena za 1. odstavek 57. člena, kjer bi iz stavka 
»Spori med PZS in društvi ter spori v organih PZS in strokovni službi se rešujejo sporazumno« 
odstranili besedno zvezo »strokovna služba«, saj imamo za reševanje sporov med zaposlenimi in 
organizacijo delovno pravno zakonodajo. Povedal je tudi, da je v načrtu prenove Statuta PZS 
predvidenih nekaj redakcijskih popravkov (slovnične napake, popravki kratic).  
Razprava: Bojan  Rotovnik je podal mnenje, da bi morali biti bolj pogumni pri določilih za društva. 
Podal je predlog, da se v statut k 21. členu pri točki d) pripiše, da mora društvo po dveh letih od 
vstopa v PZS izpolnjevati zapisane pogoje, drugače se ga izbriše iz članstva. Prav tako bi morali pri 73. 
členu spremeniti prvi odstavek in napisati, da se določilo ne izvaja v letih 2025 in 2026. Manja Rajh je 
bila proti temu predlogu, saj je v Savinjskem MDO PD veliko majhnih društev, ki se s tem novim 
členom statuta ne bi strinjali. Jože Rovan je predlog podprl a dodal, da bi bilo bolj smiselno, da se 
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pogoji za izstop razpolovijo, saj ima kar nekaj društev okoli 100 članov. Damjan Debevec je podal 
mnenje, da bi morala biti vsa društva člani MDO PD-jev. V razpravi je sodeloval tudi Jurček Nowakk, ki 
je predlog Bojana Rotovnika podprl in dodal, da se moramo zavedati, da je velikost društev v veliki 
meri odvisna od financiranja občin. UO je tako glasoval o naslednjem sklepu: 
 
SKLEP 9/6-2-2025: Upravni odbor PZS potrjuje predlog, da se v Statutu PZS spremeni 21. člen točka 
d) in sicer - Z izbrisom, če društvo dve leti zapored ali trikrat v petih letih ne izpolnjuje vsaj polovice 
številčnih pogojev iz točk e ali f 2. odstavka 16. člena (število članov ali strokovnih kadrov) in 73. 
člen, 1. odstavek - Določilo d) točke 1. odstavka 21. člena  se ne izvaja v letih 2025 in 2026.  
Sklep je bil sprejet s 18 glasovi ZA in 3 glasovi PROTI. 
 
SKLEP 10/6-2-2025: Upravni odbor PZS potrjuje predlog delovne skupine v 2. obravnavi za pripravo 
sprememb Statuta PZS. Pripravi se čistopis predlaganih sprememb in izvede javna obravnava ter 
ponovna obravnava na UO PZS. Spremembe Statuta PZS bo obravnavala skupščina maja 2025. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad. 8. Ribniška koča na Pohorju 
Miro Eržen je predstavil informacije o Ribniški koči na Pohorju. Povedal je, da je bila prodaja koče 
prvič v planu leta 2017, a niso uspeli najti ne najemnika in ne kupca. Po tem letu je sledil še en 
neuspešen poizkus prodaje, potem pa so se v  društvu PD Paloma leta 2022 odločili, da kočo 
posodobijo in sanirajo. Istega leta so podpisali najemno pogodbo s podjetjem Prost prostor d.o.o., v 
okviru katere je bila tudi klavzula o predkupni pravici najemnika v primeru prodaje. Leta 2024 je 
prišlo do predloga, da bi najemnik kočo kupil že pred iztekom 50 letne najemne pogodbe. Ker je bil ta 
predlog tudi v interesu PD Paloma, so se začeli dogovori med Prost prostor d.o.o., PD Paloma ter 
Planinsko zvezo Slovenije, ki ima 10% lastniški delež. Dosegli so dogovor in na podlagi le tega začeli s 
pripravo predkupne pogodbe. Za konec je povedal, da mora o prodaji nepremičninskega premoženja 
v vrednosti nad 25.000 € odločati Skupščina, zato je bil predlagan spodnji sklep. 
Razprava: Jurček Nowakk je povedal, da mora PZS razčistiti svoje stališče, saj s podporo prodaje pred 
iztekom moratorija meče slabo luč nase in bi bilo lahko v prihodnosti težje pridobiti javna sredstva. 
Miro Eržen je odgovoril, da so se pred pripravo predkupne pogodbe pogovorili z ministrstvom, kjer so 
dobili izjavo za pripravo le te pod pogojem, da se v času moratorija ne krši že podpisane pogodbe, po 
kateri je PD Paloma dobila sredstva in razpise. Igor Oprešnik je povedal, da že od začetka spremlja 
situacijo z Ribniško kočo na Pohorju in da po njegovem mnenju kupec ne bo upošteval pogojev za 
ohranitev statusa Planinske koče, saj ima verjetno drugačne interese glede na to, da se ukvarja s 
turizmom. Marija Kuhar se je strinjala z obema komentarjema in dodala, da če UO to potrdi, bo 
novica takoj v javnosti. Zanimalo jo je tudi, kakšna je cenitev koče. Miro Eržen je odgovoril, da okoli 
600.000 €. Bojan Rotovnik je dal pobudo, da se pripravi strategija za take primere, saj bo prodaj koč 
vedno več. Martin Šolar je odgovoril, da je Predsedstvo PZS že potrdilo, da se bo strategijo začelo 
razvijati. Pri razpravi je sodeloval še Valentin Rezar, ki je bil mnenja, da bodo društva morala začeti 
razmišljati o profesionalizaciji v gospodarskih odsekih – da se profitni del loči od neprofitnega dela.  
 
SKLEP 11/6-2-2025: UO PZS potrjuje podano informacijo o nameravani prodaji solastniškega deleža 
PZS na Ribniški koči in predlagani delitvi kupnine med PD Paloma in PZS ter pooblašča vodstvo PZS, 
da na teh osnovah pripravi gradivo, uskladi bistvene sestavine predpogodbe, ki se obravnava na 
naslednji seji UO PZS in na Skupščini PZS, v skladu s 27. členom Statuta PZS. 
Sklep je bil sprejet z 18 glasovi ZA in 2 glasovoma PROTI.  
 
 
Sledil je 15 minutni odmor.  
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Ad. 10. Pravilnik komisije za planinske poti 

Jože Rovan je predstavil glavne spremembe Pravilnika Komisije za planinske poti. Pred časom je prišlo 
do nesporazuma med članstvom, ali je načelnik lahko nekdo, ki je samo markacist A. Na zboru leta 
2024 je bilo tako določeno, da je markacist A lahko načelnik, vendar mora čim prej pristopiti k tečaju 
za markacista B. Druga ključna sprememba je bila, da so markacisti dolžni poročati o svojem delu v 
modulu PlanGIS. 
Razprava: Damjan Debevec je predlagal spremembo pravilnika pri 23. členu, a je Martin Šolar 
odgovoril, da je pravilnik že potrjen in ga ne morejo več spreminjati. UO ga lahko le zavrne. Jože 
Rovan je Damjanu Debevcu predlagal, da svoj predlog naslovi direktno na Izvršni odbor Komisije za 
planinske poti.  
 
SKLEP 12/6-2-2025: UO PZS na podlagi prvega odstavka 32. člena Statuta podaja soglasje k 
Pravilniku Komisije za planinske poti, ki ga je ta sprejela 15. 3. 2024. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Ad. 11. Spremembe v Katastru planinskih poti  
Jože Rovan je predstavil vlogo za opustitev planinske poti, ki jo je obravnavala KPP.  
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 13/6-2-2025: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Pozabljeno S–Izvir Bohinjske Bistrice–Žlan 
V (ID7311). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri 
odstranitvi oznak mora PD Bohinjska Bistrica upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in 
navodila KPP. 
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 

Ad. 12. Informacija o delovanju komisij PZS  
Ni bilo razprave.  
 

Ad. 13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
Jože Rovan je prebral pobudo Bojana Rotovnika, v kateri se zavzema za to, da se cena članarine v skladu 
z inflacijo poviša in da bi od  vsake prodane članarine 1€ namenili za planinske koče, 1€ za planinske 
oz. turnokolesarske poti ter naravna plezališča, 1€ pa za digitalizacijo PZS. Trije namenski evri pa niso 
predmet delitve med PZS in PD. Predlagal je, da bi o tem razpravljali na naslednji seji.  
 
Ad. 14. Razno  
Marija Kuhar je dala pobudo, da se nekaj ukrene glede štirikolesnikov v naravnem okolju. Predlagala 
je, da se pritisne na javne inštitucije, ki to lahko uredijo. Zanimalo jo je tudi, kako je s financiranjem 
helikopterskih prevozov v koče. Damjan Omerzu je odgovoril, da Planinski zvezi Slovenije vojska 
nameni določeno število ur letenja v zameno za določene storitve npr. brezplačna uporaba plezalnega 
stolpa in brezplačne nočitve z zajtrkom za njihova usposabljanja na planinskih kočah. Strošek, ki iz tega 
sodelovanja nastane, se konec leta sorazmerno razporedi med društva, ki le tega pokrijejo. 
Rastka Vrečka je zanimalo, zakaj predsednik enega izmed njihovih društev ne prejema več društvenih 
novic. Zanimalo ga je tudi, kako je s prenovo spletne strani. Damjan Omerzu je povedal, da je spletna 
stran že pripravljena, poteka pa še prenos podatkov s stare na novo stran. To dela urednik spletne 
strani sam, zato traja dlje časa kot je bilo predvideno. Glede novic je Damjan Omerzu povedal, da bo v 
sistemu preveril, če je predsednik tega društva med prejemniki društvenih novic.  
Damjan Debevec je predlagal, da se namesto podlag planinskih poti pri dodeljevanju sredstev upošteva 
klimatske pasove. Jože Rovan je povedal, da bomo letos upoštevali podlago, saj bi bil predlagani sistem 
preveč zakompliciran. Damjanu Debevcu je predlagal, da pobudo pošlje na Komisijo za planinske poti. 
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Ob zaključku seje je Jože Rovan, v povezavi s prvo alineo 2. točke dnevnega reda, izrazil veliko zahvalo 
in pohvalo Planinskemu društvu Krka novo mesto in KRKI D.D. Novo mesto za izjemno organizacijo, 
topel sprejem, bogat kulturni program in pogostitev ob podelitvi najvišjih priznanj PZS 7. decembra v 
Novem mestu. 
 
 
Seja je bila končana ob 19:57.  
 
Zapisala: 
Špela Mali, 
poslovna sekretarka PZS 
 

Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
 


